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初一英语自我介绍带翻译 篇1
Hello,every one!(大家好)
My name is WangYing.(我叫王英)
I m a 13 years old girl.(我是一个13岁的女孩)
I live in the beautiful city of Lianyungang.(我住在美丽的连云港)
I m an active ,lovely and clever girl.(我是一个活跃的可爱的聪明的女孩)
In the school ,my favourite subject is maths .(在学校，我最喜欢数学)
Perhaps someone thinks it s difficult to study well .(也许有些人认为这很难学)
But I like it.(但我喜欢它)
I belive that if you try your best,everything can be done well.(我相信每件事付出努力就会有害结果)
I also like reading very much.(我也很喜欢读书)
Such as,running,volleyball and so on.(像跑步、排球等等)
I m kind-hearted.(我很热心)
If you need help ,please come to me .(如果你需要帮助，就来找我)
I hope we can be good friends!(我希望我们能成为好朋友)
OK.This is me .A sunny girl.(好了，这就是我，一个阳光女孩)
初一英语自我介绍带翻译 篇2
I m 13 years old and I live in the city of Zhaoqing. I study very well.
I have a sister.Everyone loves us.But they often compare my brother withme.This makes me angry.I don t want to be like my brother. I only want to bemyself.
I am active girl.I like sports very much.I am good at swimming.I also likeriging a bike.Because my home is far from school,I ride to school everyday.
I m kind-hearted.If you need help,please come to me.I ll try my best togive help to you.I hope we can be friend.
我今年13岁，住在肇庆市。我学习很好。
我有一个姐姐，大家爱我们。但是他们经常拿我哥哥和我。这个使我生气。我不想像我哥哥那样。我只想做我自己。
我是一个活泼的女孩。我非常喜欢运动。我擅长游泳。我也喜欢打篮球自行车。因为我家离学校很远，我每天骑车上学。
我很好-心肠。如果你需要帮助，请到我这儿来。我会尽力帮助你的。我希望我们能成为朋友。
初一英语自我介绍带翻译 篇3
Hello everyone! My is......, from Qinzhou. I m so glad to meet you, and I m currently a student at Guangxi Textile Industrial School. my major is knitting. It s my pleasure to join the CHAMPION training camp, because I love English and I hope I can learn something in the training for my future work. As we all know English is very useful in every field.My English is limited that s why I m here. I know it s a huge challenge for me to conquer English, but I believe that No pains, no gains, success belongs to the persevering , I hope I can learn more from you, Thank you!
大家好，我叫...，来自钦州，我很高兴能在这里与大家认识，我是纺织工业学校的一名学生，我的专业是针织，我很荣幸能参加集训营，我参加集训营是因为我喜欢英语，我希望在集训营里学到的用在我以后的工作中，并开始我的职业生涯。因为我坚信将在很多领域都需要英语。 我的英语很差这就是我为什么在这里和大家一起学习，我知道我拿下英语将是一个巨大的挑战，但我坚信， 宝剑锋从磨出，梅花香自苦寒来 ，坚持就是胜利，希望就在今后的学习中请大家多多指教，谢谢!
初一英语自我介绍带翻译 篇4
Good morning, everyone! My Name is Lu Xin. I am so happy to stand in frontof you to introduce myself. I am thirteen years old.
I graduated from the No.1 Primary School of our city. I like reading booksand playing badminton. I hope we can take exercises after class. Besides, I likewatching movies and listening to pop music. I am sure there are some classmateshave the common interests with me. Therefore, we can communicate with eachother. In primary school, I did well in Chinese but math is not so good. I hopeI can make progress in middle school.
I am very excited to be a classmate of you and I hope we can make progressand have good days together.
大家早上好!我叫鲁昕。我很高兴站在你面前自我介绍。我十三岁了。
我毕业于本市第一小学。我喜欢看书和打羽毛球。我希望我们课后能锻炼身体。另外，我喜欢看电影和听流行音乐。我相信有一些同学和我有共同的兴趣爱好。因此，我们可以互相沟通。小学的时候，我语文学得很好，但数学不太好。我希望我能在中学取得进步。
我很高兴成为你们的同学，我希望我们能取得进步，一起度过美好的日子。
初一英语自我介绍带翻译 篇5
Hello, everyone. I’m very happy to stand here to introduce myself.
My name is Wang Xiaoming. I’m 14 years old, from Zhen Jiang Zhong Shan RoadPrimary School. It’s a beautiful school, and I love it very much.
I’m a happy and talented boy. I like to make friends with others, and I geton well with my classmates. Basketball is my favorite sport. I always playbasketball in my spare time. Through this game, I get many benefits.
At school, I study Chinese, Math, English, History, and so on. I like allof them. And I’m doing well in my study. I’m interested in learning English verymuch. I believe that I will do well in future. I won’t let you down.
Thank you for your listening.
大家好。我很高兴站在这里自我介绍。
我叫王晓明。我今年14岁，来自镇江中山路小学。这是一所漂亮的学校，我非常喜欢它。
我是一个快乐又有天赋的男孩。我喜欢和别人交朋友，我和同学相处得很好。篮球是我最喜欢的运动。我总是在业余时间打篮球。通过这个游戏，我得到了很多好处。
在学校里，我学习语文、数学、英语、历史等。我喜欢所有这些。我的学习也很好。我对学英语很感兴趣。我相信我将来会做得很好。我不会让你失望的。
谢谢你的倾听。
初一英语自我介绍带翻译 篇6
Hello,everybody. 大家好
My name s( ). 我的名字叫( )
I m in Class( )Grade seven of( )school. 我在( )学校7年级( )班级
I m tall(short).. 我很高(矮)
I like( )very much. 我非常喜欢( )
My hobby is( ) 我的兴趣是( )然后写一下原因.
My favourite subject is( ) 我最喜欢的科目是( ) 然后写一下原因.
and I think 发表一些自己对自己爱好的感想
My dream is( ). 我的理想是( )
I hope that every of you will love me. 希望大家能喜欢我。
初一英语自我介绍带翻译 篇7
My name is Lin and I m from China. Right now, I m a student. I study very hard every day. I like going to school because I m eager to learn. I enjoy learning English. It s my favorite class. I like to make friends and I get along with everyone. This is the introduction I give whenever I meet new people. It tells people a little bit about me and about what I like to do.
我的名字是林，我来自中国。我现在是学生。我每天都很用功念书。我喜欢上学，因为我渴望学习。我喜欢学英文。那是我最喜欢的课程。我喜欢交朋友，而且我和每个人都处得很好。这就是我每次认识新的人时，所作的自我介绍。它可以告诉别人一点关于我的事，还有我喜欢做什么。
初一英语自我介绍带翻译 篇8
Hi, everybody, My name is Li Qing, 12 years old. I come from Dongfeng Dong Road Primary School, Yuexiu District. I was the only child, but I am a happy gir. I like sports, especially like playing badminton. And I studied very hard. I often have to A.
This is me. I hope we can become friends.
嗨，大家好。我叫李清，今年12岁。我来自越秀区东风东路小学。我是独生子女。但我是一个快乐的女孩。我喜欢运动，特别是喜欢打羽毛球。而且我学习很努力。我经常得A。
这就是我。希望能和大家成为朋友。
初一英语自我介绍带翻译 篇9
Hello,I m .I m a girl.I m 13 years old.I live in China.I can speak Chinese and a little Endlish.I like singing and dance.I can play ping pong.I like English.Because I think I can learn lots of from it.My favourite color is blue.I like to eat noodles best.My email is #.My telephone number is 3456789.We can be good friends.
你好，我是.我是个女生。我已经(13)岁了。我住在中国。我会说汉语和一点英语。我喜欢(唱歌和跳舞)。我会(打乒乓球)。我喜欢(英语)。因为我觉得(我可以从当中学到很多)我最喜欢的颜色是(蓝色)我喜欢吃(面条)。我的电子邮箱是，我的电话是(3456789)。我们可以成为好朋友。
初一英语自我介绍带翻译 篇10
Hello,everybody. 大家好
My name s( ). 我的名字叫( )
I m in Class( )Grade seven of( )school. 我在( )学校7年级( )班级
I m tall(short).. 我很高(矮)
I like( )very much. 我非常喜欢( )
My hobby is( ) 我的兴趣是( )然后写一下原因.
My favourite subject is( ) 我最喜欢的科目是( ) 然后写一下原因.
and I think 发表一些自己对自己爱好的感想
My dream is( ). 我的理想是( )
I hope that every of you will love me. 希望大家能喜欢我。
初一英语自我介绍带翻译 篇11
Good afternoon.I m very glad to be here.My name is ...,and my English name is Linda.I m twelve years old.I m living in a very beautiful city.There are four members in my family:my mother,my father,my sisiter and I.My sister is very lovly.I m very lucky to have a such happy family.My school is also very beautifu.There are lots of flowers and trees there.And air is clear.I get along well with my teachers and classmates at school.And English is my favourite subject.
My hometown is a really beautiful place and I love it so much.
Welcome to my hometown,Nanyang.
Thank you for listening.
初一英语自我介绍带翻译 篇12
My name is Liu yang. I`m a thirteen-year-old boy. I`m a student of Class Four, Grade Seven in the No.3 middle school from Luo yang . My study is well. I`m tall and strong. I`m a diligent boy. I study hard at all my lessons. My dream is to be a knowledgeable man. I know it`s very hard. The way is very long. But I will try my best to do it well. And I belive myself. I have many hobies. They are reading, running, swimming, playing, basketball, climbing and playing table tennis. Everyday I all need some time to reading. On Saturdays I play basketball or play table tennis with my friends. In my free time, sometimes I help my mother with housework or do what I want to do. I have a colorful life!
初一英语自我介绍带翻译 篇13
Me Hello，everybody!My name`s Kevin Bill。I am a 15-year-old boy and I am from China。My favorite movie are Rush Hour and Mr.Bean,Do you know them?I think they are exciting action movie and interesting comedy 。My English teacher is a beautiful teacher and she`s always friendly to us。Her favorite sport is basketball and we always play basketball together。My favorite music is pop and my favorite fruits are apples and grapes。And Sunday is my favorite day。How about you ?What`s your name?
初一英语自我介绍带翻译 篇14
Hello everyone. My name is .... I am a student of Grade eight . I am an outgoing , lovely girl and I am so welcomed by my friends and my
t friend, xiao hai. She is very interesting and lovely too. She often tells funny stories and always make me laugh. We often play together. I like action movies. I think they are exciting and interesting. I often go to the movies with my friends on weekends. I can aslo play the violin and have won many prizes in the competitions. I take violin lessons twice a week. It is a little hard for me but I am very happy , because I have a dream. I want to be a great violinist one day.
Thank you.
初一英语自我介绍带翻译 篇15
Hello, everyone, my name is . For the first time, I think you are not very familiar with me. So, I ll give you a brief introduction. I am * * years old and live in a happy family of four, my mother and father are same teacher, my sister is an excellent student in high school this year high school in grade one. I am very fond of laughing and active, a cheerful and lively child. I love sports, especially the sphere. For example: football, basketball, badminton, table tennis. The classmate of everyone, since we are in a class, you should communicate with each other in the study, in the life support and help each other, and my goal is in a few years, the college entrance examination examination in the excellent grades, win honor for our family. However, to achieve excellent results, we have to work hard, for this, I will persist. Let us work together, my friend!
初一英语自我介绍带翻译 篇16
Good morning, everyone! It s a great honor for me to introduce myself to all of you. My name is Serena and I m fifteen years old. I come from Dalian city which is a beautiful and attracting place. Wish you can visit there and I believe that you will be impressed. English and movie are my favorites which can help me learn and relax. I like making friends, especially the ones who share common interests with me. And I think we can have much to share and talk. I hope to make progress with my friends. Thank you.
大家早上好。我很荣幸向大家介绍我自己。我叫Serena，今年十五岁。我来自美丽的海滨城市大连。希望你们可以去那旅游，我相信你们一定会对它留下深刻印象的。英语和电影是我的爱好，它们能够帮助我的学习，使我放松。我喜欢交朋友，特别是和我有共同兴趣的人。我觉得我们有很多可以分享可以聊的东西。我希望和我的朋友共同进步。谢谢。
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